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VERSLAG 
 55 
1. Opening en vaststelling agenda 
COR-voorzitter Van der Pol opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
 
De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. Gestart wordt eerst met UvA Q in aanwezigheid van Me-
vrouw Timmermans. 60 
 
COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat de COR twee nieuwe leden van OR-EB erbij heeft en dat 
zijn Alain Dankers en Gijs van Houwelingen. Zij en alle vergaderdeelnemers stellen zich kort voor. 
Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat CvB-lid Lintsen online aanschuift om 10:00 uur en dat 
Rector magnificus Maex is verhinderd wegens activiteiten in verband met de LERU1. 65 
 
2. UvA Q 
Voorzitter Van der Pol deelt mee dat het onderwerp UvA Q sinds de implementatie daarvan in 2012 
in belangrijke mate de aandacht heeft van de COR. Er zijn sinds de implementatie van UvA Q ge-
sprekken gevoerd met belanghebbenden vanuit alle faculteiten. De resultaten van deze gesprekken 70 
zijn neergelegd in het rapport Bestuurlijke reactie Werkgroep verslag Evaluatie en Optimalisatie 
UvA Q. Twee COR-raadsleden - voorzitter Van der Pol en voormalig COR-lid Iris Breetvelt - na-
men deel in de werkgroep die betrokken was bij deze evaluatie van UvA Q. Deze evaluatie is daarna 
besproken in de Programmagroep over UvA Q en voormalig COR-lid Walstra nam hieraan deel. 
Mevrouw Timmermans was uitgenodigd voor de IV d.d. 28 januari 2022 met als doel de COR te up-75 
daten over de laatste stand van zaken rond UvA Q. In de IV constateerde de COR dat er nog steeds 
veel vragen over het doel en het gebruik van de UvA Q bestaan onder docenten. Naar aanleiding van 
deze vragen wordt op korte termijn een technisch overleg met mevrouw Timmermans en een kleine 
delegatie van de COR gepland (Actiepunt ambtelijk secretaris (AS) Nagobi). 
 Mevrouw Timmermans legt uit dat UvA Q een centraal ontwikkeld systeem is, wat decen-80 
traal wordt ingevuld. De vraag over het geven van een rapportcijfer voor een vak is uit de basis-vra-
genlijst gehaald, echter kunnen opleidingen deze vraag alsnog toevoegen. Daarnaast is getracht de 
vragenlijst een stuk korter te maken, zodat studenten niet langer dan 2 minuten nodig hebben om de 
vragenlijst in te vullen. Opleidingen hebben de mogelijkheid deze vragenlijst aan te vullen met extra 
vragen. 85 
 COR-raadslid Torenvliet wil weten hoe er voor gezorgd kan worden dat studenten meer ge-
neigd zullen zijn om na afloop van een vak wel feedback te geven. Bij zijn opleiding zijn de aantal-
len gegeven feedback gemiddeld laag en dat is een punt wat aandacht verdient. Collegevoorzitter 
Ten Dam deelt deze zorg van COR-raadslid Torenvliet. Mevrouw Timmermans antwoordt dat er 
verschillen bestaan tussen de faculteiten ten aanzien van de aantallen gegeven feedback. De precieze 90 
oorzaak van deze verschillen is niet bekend. Wel weten we dat opleidingen het feedbackproces alle-
maal net anders invullen en dat dit mede een verklaring kan zijn voor de grote verschillen. Over het 
algemeen kan over de aantallen reacties wel worden gezegd dat als men zich betrokken voelt, of als 
men weet dat er iets gebeurt met de gegeven reactie, dit het geven van feedback kan bevorderen. Dat 
is zelfs zo, als men er zelf geen direct belang meer bij heeft. 95 

Mevrouw Timmermans geeft daarnaast aan dat UvA Q bij sommige opleidingen nog steeds 
als beoordelingstool voor docenten wordt gebruikt. Zij benadrukt dat het daar niet voor is bedoeld. 
UvA Q is een tool om de kwaliteit van het onderwijs te meten. COR-raadslid Brand is het met me-
vrouw Timmermans eens met betrekking tot het doel van UvA Q en het genoemde belang dat stu-
denten moeten hebben bij het geven van de feedback. COR-raadslid Kjos reageert hierop door aan te 100 
geven dat de uitrol van UvA Q verschillend is bij de faculteiten. Zij raadt aan dit punt te onder-
zoeken.  
  Raadslid Van Woerden geeft aan dat hij van zijn achterban heeft meegekregen dat een grote 
groep van docenten de vragenlijst nog steeds behoorlijk lang vindt. Docenten geven hierbij ook aan 
dat het voor hen moeilijk is om de vragenlijsten in te korten of te editen. Meer communicatie over de 105 

 

1 The League of European Research Universities (LERU). 
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mogelijkheden op dit gebied zou de ruis hierover kunnen wegnemen. Daarnaast vragen hij en zijn 
collega docenten zich af wat er precies met de data van UvA Q gebeurt. Mevrouw Timmermans ant-
woordt op de vragen van raadsleden Kjos en Van Woerden dat momenteel de voorbereidingen voor 
een aanbesteding worden getroffen met betrekking tot nieuwe technieken rondom UvA Q met het 
oog op punten die kunnen worden verbeterd. Het genoemde punt van COR-raadslid Kjos zal worden 110 
meegenomen. Ook worden voorbereidingen getroffen voor een communicatieplan met betrekking tot 
UvA Q. Het huidige systeem dateert van 2012 en het is daarom hoog tijd om de medewerkers op-
nieuw te informeren over de mogelijkheden van UvA Q. COR-raadslid Donner vraagt op welke 
wijze de medezeggenschap en de COR in het bijzonder worden betrokken bij de aanbesteding. Me-
vrouw Timmermans antwoordt dat zij daar nog geen concreet antwoord op heeft, behalve dat de me-115 
dezeggenschap hierbij wordt betrokken. De COR wordt verder op korte termijn geïnformeerd tijdens 
het voormelde technisch overleg.  
 COR-voorzitter Van der Pol trekt de conclusie dat er veel mogelijk is met UvA Q, echter 
weet enerzijds een groep medewerkers dat nog niet. Anderzijds weet een groep medewerkers dat 
wel, maar worden zij onvoldoende gefaciliteerd om de benodigde aanpassingen van de vragenlijsten 120 
te bewerkstelligen. Deze facilitering verschilt per faculteit. 
 Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat er in de communicatie o.a. aandacht zal komen 
voor de verzamelde data van UvA Q. Zij benadrukt verder dat UvA Q niet bedoeld is voor de jaarge-
sprekken. Vicevoorzitter Grassiani en COR-raadslid Hille illustreren aan de hand van verschillende 
voorbeelden bij hen op de faculteit FMG dat dit aspect nog steeds niet duidelijk is. Collegevoorzitter 125 
Ten Dam antwoordt onder meer dat het CvB vorig jaar verschillende brieven met de COR heeft ge-
deeld waarin expliciet wordt genoemd dat UvA Q niet bedoeld is als HR-beoordelingsinstrument. Er 
staat een interne communicatie (nieuwsbriefbericht) in de startblokken om dit nogmaals duidelijk te 
communiceren aan alle medewerkers van de UvA. Mevrouw Timmermans antwoordt dat dit aspect 
ook wordt meegenomen in voorgemeld aanbestedingstraject met betrekking tot UvA Q. Hoofd Be-130 
stuurlijke Informatie, Robert Zwitser neemt hierbij het voortouw.  

Collegevoorzitter Ten Dam benadrukt verder dat zij de flexibiliteit met betrekking tot de 
mogelijkheden van UvA Q wil behouden. Alleen op deze wijze kan maatwerk geleverd worden voor 
de opleidingen van de verschillende faculteiten. 

Voorzitter Van der Pol dankt mevrouw Timmermans voor haar deelname aan de OV.  135 
 
Mevrouw Timmermans verlaat de OV om 10:38 
 
3. Mededelingen 
 140 
CvB 

• Collegevoorzitter Ten Dam doet eerst een aantal mededelingen over de Russische inval in 
Oekraïne. De UvA is geschokt door en veroordeelt de Russische inval in Oekraïne. Net als 
andere universiteiten neemt de UvA maatregelen. Er is op verzoek van de Minister van 
OCW besloten alle lopende samenwerkingen met Russische (academische) instellingen te 145 
bevriezen, nieuwe overeenkomsten worden niet aangegaan. Daarnaast biedt de UvA hulp 
aan Oekraïense studenten en wetenschappers in nood. De UvA monitort de situatie in de ge-
troffen gebieden nauwlettend en heeft contact met medewerkers en studenten die momenteel 
in de regio zijn. Er is oog voor de emoties van studenten en medewerkers uit de regio die 
hier werken en studeren.  150 
 

COR-raadsleden Van Houwelingen en Dankers geven voorbeelden van felle discussies tussen Russi-
sche en Oekraïense studenten, Russische studenten onderling en ook studenten uit Wit-Rusland bij 
hen op de faculteit. COR-raadslid Dankers vraagt of hier op de website meer aandacht voor kan wor-
den gevraagd. Met name als het gaat om het noemen van verschillende landen in dezelfde zin. Colle-155 
gevoorzitter Ten Dam dankt de raadsleden voor de gegeven signalen en benadrukt dat de UvA een 
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zorgplicht heeft voor alle studenten en medewerkers, ongeacht waar zij vandaan komen. Deze infor-
matie wordt meegenomen in het eerst volgende CCT-overleg2. 

COR-raadslid Brand dankt het College voor haar inspanningen. Daarnaast vraagt hij zich af 
in hoeverre universitaire samenwerkingen worden gemonitord in de betrokken gebieden. Het is van 160 
belang kritisch te zijn op samenwerkingen over bepaalde onderwerpen die bijvoorbeeld de FNWI 
aangaan. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat deze vraagstukken in kaart zijn gebracht. Het 
College wacht verder de richtlijnen van de overheid af met betrekking tot de samenwerking en vei-
ligheid en binnen deze kaders wordt gehandeld. 

COR-raadslid Kjos vraagt zich af of de UvA ook Scholars at Risk als tool, gebruikt om me-165 
dewerkers en studenten steun te bieden3. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat met Scholars at 
Risk en UAF recent allerlei activiteiten door de UvA zijn ondernomen om hulp en steun te bieden4. 
De UvA website met informatie en ondersteuning wordt regelmatig bijgewerkt. 

 
Voorzitter Van der Pol heet Jan Lintsen welkom om 10:00 uur. 170 
 

• Voorzitter Van der Pol vraagt, onder verwijzing naar de UvA Nieuwsbrief van 2 maart 2022, 
dat de mededeling ‘wees voorzichtig met uitwisseling en opslag van gevoelige en bijzondere 
persoonsgegevens’ in MS Teams, om opheldering. Collegelid Lintsen legt uit dat de insteek van 
het persbericht is om medewerkers te waarschuwen geen vertrouwelijke onderzoeksdata op te 175 
slaan in MS Teams, maar daarvoor andere tools, zoals bijvoorbeeld SURF, te gebruiken. Het 
Nederlands hoger onderwijs en de Rijksoverheid kregen onlangs het advies om geen (zeer) ge-
voelige informatie te bespreken via het communicatieplatform Microsoft Teams. Dat blijkt uit 
een privacytoets van onderzoeksbureau Privacy Company, die in opdracht van SURF en het mi-
nisterie van Justitie en Veiligheid is uitgevoerd. Hij benadrukt dat MS Teams niet onveilig is. 180 
Het aspect van ‘onveiligheid’ heeft te maken met de Patriot Act en deze houdt kort gezegd in 
dat de Amerikaanse overheid onder omstandigheden zich de toegang kan verschaffen over data 
van Amerikaanse bedrijven. Deze informatie is de UvA alom bekend, echter het nieuwsbericht 
is een gevolg van de genoemde privacytoets van onderzoeksbureau Privacy Company. COR-
raadslid Kjos vraagt onder verwijzing naar eerdere gesprekken die de COR met de bestuurder 185 
heeft gehad, of MS Teams en andere office 365 applicaties veilig zijn. De servers van deze 
tools zijn in Europa  gevestigd. Zij wil weten of er op dit gebied iets is veranderd. Raadslid 
Donner bevestigt hetgeen Collegelid Lintsen heeft uitgelegd met betrekking tot de invloed van 
de Patriot ACT voor MS Teams en andere van Amerika afkomstige applicaties die de UvA ge-
bruikt. COR-raadslid Torenvliet uit zijn zorgen over het besproken nieuwsbericht. 190 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat de COR binnenkort de gevraagde aanstellings- 
c.q. geloofsbrieven zal ontvangen. 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat de Rector magnificus Maex komende zomer haar 
functie neerlegt. 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat de recente de brief inzake de ‘Bestuurlijke in-195 
richting samenwerking AMC en VU MC, ter kennisname is gedeeld met de medezeggen-
schap. COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat de nieuwe decaan van de Faculteit der Ge-
neeskunde, professor dr. H. (Hans) van Goudoever, is uitgenodigd ter kennismaking. 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat recent het besluit is genomen om de Amsterdamse 
Academische Club (AAC) te sluiten. Het College is momenteel aan het bekijken of er in de toe-200 
komst in het UK mogelijkheden zijn voor de creatie van een ontmoetingsplek, welke meer bij 
de huidige tijd past. COR-raadslid Schaap wil weten wat de reden van het besluit is. College-
voorzitter Ten Dam antwoordt dat naast een grote terugloop van bezoekers in de afgelopen 

 

2 CCT: Centraal Crisis Team 
3 Scholars at Risk is een in de VS gevestigd internationaal netwerk van academische instellingen dat is opge-
zet om de principes van academische vrijheid te ondersteunen en te verdedigen en om de mensenrechten van 
wetenschappers over de hele wereld te verdedigen. 
4 Universitair Asiel Fonds (UAF): Is een onafhankelijke stichting die de belangen behartigt van gevluchte stu-
denten en professionals.  

https://www.uva.nl/actueel/oekraine/oekraine.html
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jaren ook geconstateerd is dat de behoefte niet meer past bij de huidige tijd. COR-vicevoorzitter 
Grassiani wil weten wat de nieuwe bestemming wordt van de AAC. Collegelid Lintsen ant-205 
woordt dat de bestemming momenteel in het kader van de herontwikkeling van het UK wordt 
onderzocht door HuisvestingsOntwikkeling. 

• COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat de berichtgeving op centraal en decentraal niveau 
verschilden over de storm Eunice. Hij vraagt of het College het handelen op deze gebeurtenis 
zal evalueren. COR-raadslid Van Tubergen deelde mee dat hij dat hij geen persberichten heeft 210 
gezien op de UvA-website over de storm Eunice. Per e-mail ontvangt hij een bericht - die niet 
direct voor hem bedoeld was - dat de UvA Gebouwen eerder sluiten en dat het onderwijs in de 
middag is geannuleerd. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat elke ‘crisis’ wordt geëvalu-
eerd. Verschillen in de communicatie hadden te maken met het feit dat de storm zich ontwik-
kelde en er eerst sprake was van Code Oranje en vervolgens Code rood. Bij Code Rood is er 215 
sprake van een centrale aanpak.  
 

4. Covid-19 – stand van zaken 
Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat het College recent op de brief van de COR ‘Ongevraagd 
advies COR – Coronaverlof’ heeft gereageerd.  De meest Coronamaatregels zijn inmiddels 220 
vervallen. Intern is de organisatie rond de Corona Crisis afgeschaald, het CCT staat niettemin altijd 
paraat. Ook heeft de COR recent een tweede technisch overleg gehad met de bestuursstaf gehad over 
ventilatie. Collegevoorzitter Ten Dam reflecteert positief op de Heiochtend over Hybride Werken 
met de COR d.d. 4 februari 2022. Zij roept de COR op om informatie met het College te delen van 
hun achterban over de Handreiking hybride werken in relatie tot praktijk ervaringen.  225 
 
5. Arbodienst – ontwikkelingen 
COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat de COR-vicevoorzitter Grassiani en COR-raadslid San-
ders d.d. 10 maart 2022 zullen deelnemen aan het projectgroepoverleg inzake het aanbestedingstra-
ject Arbodienstverlening. Daarnaast is er een overleg gepland met de Directeur HR UvA, Robert 230 
Grem en de Commissie HRM over dit dossier d.d. 18 maart 2022. 
 Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat de heer Grem periodiek overleg zal hebben met de 
nieuwe directeur van de Arbodienst UMC, de heer Herbert Schilthuis. In de OV is afgestemd dat de 
COR op korte termijn een schriftelijke reactie zal ontvangen op de brief van de COR ‘Arbodienst-
contract extra verlenging 1 jaar’ (Actiepunt CvB). 235 
 
6. Vaststelling verslag OV202 d.d. 14-01-2022 
Tekstueel: Het verslag is ongewijzigd vastgesteld. 
 
N.a.v. de actiepunten OV202 d.d. 14-01-2022 240 
 
CvB 

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat de vraag van COR-vicevoorzitter Grassiani over 
PLAN-software is uitgezet bij AcZ en de directeuren bedrijfsvoering. Binnenkort ontvangt 
de COR een antwoord op dit verzoek.  245 
 

Collegevoorzitter Ten Dam legt uit dat PLAN een systeem is dat is ingericht om maximaal een jaar 
vooruit te kijken en vice versa terug te kijken. Als er wensen zijn om verder terug te kijken, kan dat 
aangevraagd worden via het key-users overleg. Vicevoorzitter Grassiani legt uit dat het voor docen-
ten van belang is om verder terug te kijken dan een jaar. Indien docenten individueel dergelijke aan-250 
vragen zullen doen, werkt dat werkdruk verhogend voor studieadviseurs. Een aanpassing in het sys-
teem zou dit kunnen verhelpen. COR-voorzitter Van der Pol kondigt aan dat het onderwerp wordt 
geagendeerd voor de IV. Dit actiepunt is afgehandeld. 
 

• In de OV is afgestemd dat bestuurssecretaris Wansink en AS Nagobi zullen uitzoeken wat 255 
de concrete procedure is inzake de aanstellingsbrieven c.q. geloofsbrieven van COR-raadsle-
den (Actiepunt bestuurssecretaris Wansink en AS Nagobi).  Dit actiepunt is afgehandeld. 
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• Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat er binnen de UvA een aparte Commissie in het 

leven is geroepen die zich met wetenschappelijke integriteit bezighoudt. Het College zal de 260 
genoemde vragen oppakken en komt er op een later tijdstip terug (Actiepunt CvB); College-
voorzitter Ten Dam geeft aan dat de informatie terug te vinden is op de website van de UvA. 
Als de COR nog vragen heeft, ontvangt het CvB die graag. 

 
COR-voorzitter Van der Pol kondigt aan dat het onderwerp wordt geagendeerd voor de IV. 265 

 
• COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat de COR zich nog steeds zorgen blijft ma-
ken over het onderwerp ventilatie. Hij geeft hierbij aan dat de COR graag ingaat op het tij-
dens het AO voorgestelde initiatief door het College om nog een technisch overleg te wijden 
aan de ventilatie op korte termijn. Ambtelijk secretaris Nagobi zal dit op korte termijn in-270 
plannen (Actiepunt AS Nagobi). Dit actiepunt is afgehandeld. 
 

7. CvB Adviesaanvraag: Opdrachtformulering doorontwikkeling gezamenlijke diensten UvA 
HvA 

Collegelid Lintsen deelt mee dat het CvB op korte termijn zal reageren op de brief van de COR. Mo-275 
menteel is het College nog in afwachting van het advies van de Centrale Medezeggenschapsraad van 
de HvA (Actiepunt CvB). 
 
8. Instemmingsverzoek Risico Inventarisatie en Evaluatie Instrument decentraal beleid Ar-

bozorg 280 
COR-raadslid Donner heeft een aantal vragen. Hij wil weten welk beleid decentraal getoetst wordt. 
Hij vraagt of het decentraal beleid of dat het UvA beleid betreft, wat wordt getoetst. Hij wil weten 
wat de meerwaarde is van een decentrale Risico Inventarisatie en Evaluatie Instrument (RI&E) op 
deze locatie. Daarnaast legt hij uit waarom in deze RI&E de rol van de medezeggenschap niet duide-
lijk is geformuleerd. In de OV betoogt hij dat ook de rol van de centrale medezeggenschap en de de-285 
canen worden genoemd. Er wordt in deze RI&E ervanuit gegaan dat er sprake is van concrete soor-
ten van risicofactoren terwijl dat beleid in zijn optiek bedoeld is om beleid te controleren. Hij wil 
met name weten wordt voor soort beleid wordt ingezet en op welke wijze wordt getoetst. Hierbij 
moet de rol van de Arbodienst in ogenschouw worden genomen, omdat het hierbij ook om Arbozorg 
gaat. Daarnaast vraagt COR-raadslid Donner of deze RI&E onhold kan worden gezet totdat de HR 290 
Directeur, Robert Grem, zijn visie inzake de Arbodienst heeft geformuleerd.  
 COR-raadslid Naaraat vraagt om een verduidelijking van de genoemde vragen van COR-
raadslid Donner. Bijvoorbeeld vraagt hij wat onder een ‘eenheid’ moet worden verstaan. Goed om 
dit punt te verduidelijken in het document. Collegelid Lintsen legt uit dat het instemmingsverzoek 
centraal beleid betreft, wat decentraal geëvalueerd wordt. COR-raadslid Van Tubergen wil weten op 295 
welke wijze de terugkoppeling plaatsvindt, als er geconstateerd wordt dat er op decentraal niveau 
zaken niet goed gaan. Collegelid Lintsen legt uit dat de terugkoppeling plaatsvindt via de decaan, net 
zoals dat geschiedt bij de financiële cyclus. In de OV is afgestemd dat COR raadslid Donner op 
korte termijn zijn vragen schriftelijk, per e-mail, zal delen met het CvB voordat de COR met een of-
ficieel antwoord zal komen op dit instemmingsverzoek. (Actiepunt COR-raadslid Donner / DB 300 
COR). 
 
9. Extra onderwijsruimte REC 
Collegelid Lintsen legt uit dat de UvA een behoorlijke uitdaging heeft om de inkomende stromen 
van studenten en medewerkers onder te brengen in de huidige gebouwen (mede naar de aanleiding 305 
van de cijfers over de aantallen studenten die binnenkwamen in de periode einde zomer en het najaar 
van 2021 en door de toezegging van de overheid van meer geld). Een tijdelijke extra ruimte op het 
REC zou op korte termijn soelaas kunnen bieden om deze instroom op te vangen. Hij geeft aan dat 
het College voor zover mogelijk alle betrokken gremia en andere betrokkenen heeft geïnformeerd. 
Insteek is dat dit project op 1 september is gerealiseerd. Daarnaast heeft de UvA een, minder aan-310 
trekkelijk, alternatief plan indien dit niet mocht lukken. 
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 Collegelid Lintsen legt verder uit dat de GV en de COR elkaar recent hebben gesproken 
over de wijze van informatieverstrekking over huisvestingszaken. Er hebben behoorlijke ontwikke-
lingen plaatsgevonden op het gebied van huisvesting midden in de begrotingscyclus. Dat hield in dat 
de GV zich beraadde over de plannen die inmiddels waren gewijzigd. De GV zal op korte termijn 315 
een brief ontvangen over de onnodige verwarring die is gewekt. 
 Collegelid Lintsen kondigt aan dat er op korte termijn een rondleiding door Huisvestings-
Ontwikkeling wordt georganiseerd voor de GV. Ambtelijk secretaris Nagobi deelt mee dat nadere 
informatie over de datum volgt. 
 COR-raadslid Van Woerden geeft aan dat de Commissie O&O een punt van zorg heeft dat 320 
aandacht behoeft. Hij wil weten hoe ervoor kan worden gezorgd dat in de nieuwe tijdelijke locatie, 
het ‘prettig les geven is’. Zijn ervaring is daarnaast dat ‘tijdelijk’ vaak langer duurt dan wat vooraf is 
afgesproken en juist om deze reden is zijn genoemde aspect van prettig les geven van belang. COR-
raadslid Van Houwelingen wil weten wanneer het College zeker weet dat de realisatie van dit project 
gaat lukken. Collegelid Lintsen antwoordt dat dit aspect wordt meegenomen in de overleggen met 325 
betrekking tot de realisatie van dit project. Meer duidelijkheid over de realisatie van de extra onder-
wijsruimte REC zal medio maart / april zijn. COR-raadslid Kjos wil weten waarom voor de realisa-
tie van een tijdelijk gebouw is gekozen. Collegelid Lintsen legt uit dat dat te maken heeft met de 
spoedeisendheid van de noodzaak. Realisatie van permanente gebouwen vergt meer tijd.  
 COR-raadslid Van Tubergen betoogt dat deze extra onderwijsruimte een druppel op de 330 
gloeiende plaat is. Meer is nodig om een inhaalslag te maken op het gebied van huisvesting en met 
name het zijn van een ‘on campus universiteit’. Het bieden van onderwijsruimtes buiten de ring van 
Amsterdam komt deze ambitie niet ten goede. Daarnaast vraagt hij zich af of de kwaliteit van de 
aangeboden onderwijsruimtes nog steeds op het gewenste niveau is in relatie tot het huren van thea-
terzalen en de huidige verbouwing van de UB. Collegelid Lintsen antwoordt dat juist om deze reden 335 
allerlei projecten plaatsvinden op het gebied van huisvesting, zoals bijvoorbeeld ook de verbouwing 
van de UB. 
 
10. Hooglerarenbeleid 
COR-raadslid Hille geeft aan dat de COR als eerste wil weten waarom het College aan de COR heeft 340 
medegedeeld dat deze Actualisatie van het Hoogelarenbeleid niet instemmingsplichtig is. De Com-
missie HRM van de COR heeft vragen over dit document in de IV d.d. 28 januari 2022 geformu-
leerd. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat het goed zou zijn om de vragen van de COR per e-
mail te delen met het CvB. Daarna kan het gesprek met het College mede in het bijzijn van de Rec-
tor magnificus Maex worden aangegaan. COR-raadslid Hille geeft aan dat het de voorkeur verdient 345 
dit onderwerp aan het begin van de volgende OV te behandelen. 

 
11. Rondvraag en sluiting 
COR-raadslid Markaki deelt mee dat de OR-FGw voornemens is op korte termijn een boek te over-
handigen aan het CvB. Dit boek is samengesteld uit persoonlijke verhalen van docenten naar aanlei-350 
ding van een eerdere enquête gericht aan docenten over problematiek waar zij mee kampen op de 
werkvloer. Casual Amsterdam en de UCLO zijn hier ook bij betrokken. Collegevoorzitter Ten Dam 
dankt hier voor en kijkt uit naar de ontvangst daarvan. 
 COR-raadslid Brand deelt mee dat de OR-ACTA recent een brief geschreven over de mede-
zeggenschapslijn bij de VU. Deze brief is met het CvB gedeeld ter informatie. Het gaat met name 355 
om de inspraakzijde van de VU. Bij de UvA-zijde is de medezeggenschap goed geregeld. 
  
COR-voorzitter Van der Pol dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 10:50 uur. 
 

De 204e Overlegvergadering vindt plaats op vrijdag 8 april maart 2022 360 
09:00-11:00 uur, en is hybride 
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Openstaande actiepunten n.a.v.:  
 
OV 202 d.d. 04-03-2022 
CvB: 

• In de OV is afgestemd dat de COR op korte termijn een schriftelijke reactie zal ontvangen op de vragen 
uit de brief van de COR ‘Arbodienstcontract extra verlenging 1 jaar’ (Actiepunt CvB, gereed). 

• Inzake  de CvB Adviesaanvraag: Opdrachtformulering doorontwikkeling gezamenlijke diensten 
UvA HvA: Collegelid Lintsen deelt mee dat het CvB op korte termijn zal reageren op de brief van de 
COR. Momenteel is het College nog in afwachting van het advies van de Centrale Medezeggenschapsraad 
van de HvA (Actiepunt CvB). 

COR 
• Inzake het Instemmingsverzoek RI&E decentraal beleid Arbozorg 

In de OV is afgestemd dat COR raadslid Donner op korte termijn zijn vragen schriftelijk, per e-mail, zal 
delen met het CvB voordat de COR met een officieel antwoord zal komen op dit instemmingsverzoek. 
(Actiepunt COR-raadslid Donner / DB COR) 

 


	 Voorzitter Van der Pol vraagt, onder verwijzing naar de UvA Nieuwsbrief van 2 maart 2022, dat de mededeling ‘wees voorzichtig met uitwisseling en opslag van gevoelige en bijzondere persoonsgegevens’ in MS Teams, om opheldering. Collegelid Lintsen le...
	 COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat de berichtgeving op centraal en decentraal niveau verschilden over de storm Eunice. Hij vraagt of het College het handelen op deze gebeurtenis zal evalueren. COR-raadslid Van Tubergen deelde mee dat hij dat h...

